
1  

Proces verbal ședință Consiliului Director din data de 20.02.2023 

- Ședința online prin Google Meet, ora 19:30 - 
 

Membri prezenți: Ionut Patras (IP), Natalia Deconescu (ND), Suciu Simion (SS), Dinu Gheorghe (DG), Relu Tamas (RT), 

Gheorghe Urdea (GU), Irina Maiorescu (IM). 

Membri lipsa: Dionisie Rosca (DR), Horia Galateanu (HG) 

 

Ordinea de zi: 

0. Diverse: C.N. Schi Orientare. 
1. Semnare minute ședințe anterioare. 

2. Aprobare decizii operative Colegiu Director și decizii luate prin corespondență, luate de la ultima ședință 

a Consiliului Director. 

3. Aprobare transferuri și duble legitimări valabile 2023. 

4. Acordare categorii de clasificare sportivă 2022. Solicit CCH să se întrunească și să propună lista pe 2022. 

5. Regulamentul de funcționare al Consiliului Director. 

6. Aprobarea Regulamentului de Ordine Interioară al F.R.O. 
7. Depunere candidatură pentru WMOC 2026. 

8. Criterii și finanțare sezon schi-O 2024. 

9. Diverse. 

 vizită medicală pentru sportivii legitimați 
 asigurări în caz de accidente 

 adresa German Zoltan catre CD 
 Reglajul Financiar SEEOC-SEEMOC 2022 dintre FRO si CS Chimia Victoria, 

 proiect Erasmus Compass 2 

 

La prezenta ședința sunt prezenți 7 membri, conform statutului ședință este declarata statutară. 
 

IP : Aveți ceva de adaugat la capitolul Diverse? Se adaugă 3 propuneri. 
 

0. RT Până în prezent, deși era multă zăpadă săptămâna trecută, dar a plouat ieri si s-a topit foarte multa zapada. În fiecare 

zi lucrează 6 oameni, solicit pareri. 
 

Se supune la vot înregistrarea audio a ședinței. Se aprobă în unanimitate. 

UG: Precizeaza ca mijloacele de inregistrare trebuie, la un moment dat, arhivate. 

IP propune ca ND sa inregistreze sedinta si mentioneaza ca mai poate si altcineva sa inregistreze. 

ND: voi inregistra cu reportofonul din laptop caci va fi mai usor de transmis. 

 

IP: Continuati cu intrebari pentru Relu. 

RT: Azinoapte a inghetat zapada, dar cum v-am spus, am restrâns zona, traseele trebuie sa fie mai mici dacat normal, dar pe 

de cealalta parte resursele au foat cat de la Dumnezeu incoace si inapoi. 

ND: Daca tot ati muncit atata si daca se poate tine, daca vremea nu se prevede a se schimba drastic ca sa se duca zapada, sa 

se tina acuma, ca dupa aceea o luati de la capat cu munca. 

RT: Da, si pierdem niste bani. 
IP: Asa as zice si eu cu pastrarea riscului vizavi de a ramane fara zapada de tot. Uitati-va la prognoza asta, daca nu ramanem 

fara zapada, cu prognoza asta este OK. Dar Relu, tu trebuie sa spui. 

RT: Cum v-am spus, orice vreme ar fi, primele doua zile nu se duce zapada, 100%. In momentul acesta era stabilizata, cum 

a fost frig, -4 grade azinoapte. Numai ca e de lucru mult, trebuie sa refacem traseele, vor fi mai scurte si spus la lume sa nu 

se creada prin Norvegia sau undeva cand este zapada multa. Va promit ca nu o sa aveti ce comenta ca am putut sa fac mai 

bine in conditiile date. 

IP: Deci, Relu, fiind cel mai la firul ierbii, sustine ca se poate tine campionatul. 

RT: V-am spus, va rog sa tineti cont, la conditiile date facem tot ce e mai bine. Nu vor fi lungimile la parametrii care ar 

trebui, ăia STAS. Trebuie sa uitam de lungimile care le-am dat ieri. Cum am restrans zona in padure, vor fi toate 4 etapele 

pe o zona. Zona nu-i chiar usoara. 

IM susține că, dacă susține Relu că se pot face campionatele, mergem pe mâna lui. 

RT susține că nu sunt șanse mai bune de organizare în decembrie. 
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IP: Relu zice ca s-ar putea tine totuși cele 4 etape pe zone care cat de cat vor avea zapada, 

Rt: V-am trimis pozele, maine pot reveni cu alte poze. 

SS: Aseara am vazut ca mai a nins un cm, doi, trei. Pe la ora 6 ningea un pic. Problema este ca se incalzeste. 

IM: Daca sunt portiuni fara zapada, sunt aceleasi conditii pentru toata lumea. 

RT: Nu se pune problema sa se mearga pe picioare. Primele doua zile, suta la suta va fi zapada, iar a treia etapa, si daca 

ploua, va spun ca sigur se poate desfasura. 

SS: Ideea e sa nu ramana zone fara zapada sa-si rupa copiii schiurile si sa se accidenteze. 

RT: De accidentat, nu este unde. 

IP: Putem merge mai departe? Ne tinem de program? Relu, daca se intampla ceva si mai rau, raportat la ce-i acum, anunta- 

ne si luam decizii. 

IM: Sprintul si media se pot tine in aceeasi zi? 

RT: Nu 

RD intra in sedinta. 

IP: Prezinta pentru RD situatia cu conditiile de desfasurare a CN si ca deocamdata ne tinem de program. 
1. Minutele de ședința anterioare: 

IP: Didi, ai facut ceva cu minutele? 

RD: Nu. Nu am avut cand. Ne ocupăm mâine de procesele verbale. 
IP: In cazul asta o sa avem 4 minute. Minuta de acum doua saptamani o ai? 

RD: Da, cu siguranta, e pe mail, dar n-am prea avut timp. 

IP: Ne-am asumat saptamana trecuta, de doua saptamani ca semnam minutele de acum trei luni. 

RD: De, unii mai au si alte activitati. 

ND: Toti mai au si alte activitati. 

RD: Da dna Natalia, asa e, unii mai au alte activitati, nu-s toti la pensie. 

ND: Si eu am foarte multe activitati. 

RD: Ma bucur, oamenii care se misca sunt sanatosi. 

IM: Incerc sa trimit un mail in tara sa le spun despre transparenta, despre deosebirile dintre actualul CD fata de cel trecut si 

sa le pun si un link cu minutele, ceeace nu s-a mai intamplat pe vremea vechiului consiliu pentru ca au fost foarte multe 

activitati si nu a fost secretar. De asta e graba cu semnatul. 

RD: Maine ne ocupam. 

 
2. Aprobare decizii operative Colegiu Director și decizii luate prin corespondență, luate de la ultima ședință a 

Consiliului Director. 

IP: Acum doua saptamani eram in focuri cu pregatitul draftului de buget. Va trimit impartirea bugetului de anul asta. Il pun 

pe grup. Am stat cu Horia vreo 3-4 zile dupa sedinta si am depus contractual la minister in forma respectiva. In principiu s-a 

respectat ce a fost si in anii trecuti cu precizarea ca la schi Campionatul European de Junior si viza anuala la IOF nu o putem 

deconta de la minister ca nu am primit acreditare. 

Propun sa va mai uitati pe ea si sa o aprobam la urma. 
DR: Trebuie sa ramana in studiu si trebuie aprobata in urmatoarele zile, nu acum. 

Asta este singura decizie luata de Colegiul Director. 

DR: propun avizarea in una doua zile. Fiecare sa se uite cuatentie si sa o studieze. 

IP: Hotărârea nr. 4 din 10.02.2023 privind alocarea bugetară pe capitole în contractul cu M.S. RD propune aprobarea în 3 

zile, termen Joi 23.02 ora 20 în întâlnire online. 
 

UG Bugetul trebuie aprobat la începutul anului, 60000 lei raportat cu 150.000 de la minister, sunt puțini din VP. Din 

programul de actiuni ale federatiei lipsesc CTL și CM Tineret. 
 

IP: CTL lipsește din listă pentru că nu este eligibilă, iar JWOC nu poate fi prinsă, încât face obiectul unei cereri separate, 

pentru fonduri de excelență. Daca avem mai multe surse de finantare pana la AG putem formula un buget mai complet. 

Deocamdata nu stim daca primim ceva de la fonduri de excelenta sau autoritati locale. Daca va ajuta va trimit contractual 

depus la MS. Il pun pe grup. UG: 90% din autoritățile locale și-au votat bugetele. 
 

Se supune la vot intalnirea de joi la ora 8 seara. Se aproba in unanimitate. 
 

3. Transferuri și duble legitimări. Amanam un pic, Camelia inca nu a pus listele. 
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Camelia Prica a pus la dispoziție lista de transferuri și duble legitimări: transferuri Zsigmond Eva de la CS Mădăras la CS 

Universitatea Craiova și Galateanu Horia de la CS Metropolitan la CS Babarunca Sacele. 
 

IP: Din cate stiu, toate vizele sunt platite, nu am regăsit plata de la UNEFS pentru cei 4 sportivi. Relu, stii daca s-au platit? 

RT: Nu stiu acum, trebuie verificat. ND: inseamna ca nu stim si nu putem abroba acum. IP: numai pe cele 4 de la UNEFS 

nu le stiu. Ultima plata este de anul trecut in 20 Mai. S-a verificat ca UNEFS nu a platit. IP: Propun sa aprobăm dublele 

legitimări și transferurile, sub rezerva verificării plății de la UNEFS. Se aproba in unanimitate. 
 

UG: propune rectificarea regulamentului privind cuantumul taxelor și vizelor, precum și al prevederilor pentru duble 

legitimări și transferuri. RT: Cine nu plateste la termen taxele plateste majorari. IP: Deci cine nu plateste inainte de termen, 

plateste dublu. RD: nu dublu, ci majorari. ND: Nu ne putem opune la o dubla legitimare si nici nu s-a pus acesta problema. 

IP: supune la vot sa se aplice majorare la taxe pentru cei care intarzie. UG: Nu se poate aplica majorare pentru un copil 

care vine doar la campionatul din septembrie. GD: Apar situatii neprevazute la regulamentul pe care noi l-am aprobat si 

atunci trebuie sa gasim formulele care sa fie in folosul tuturor. Deci nu luam o decizie acum incalcand regulamentul deja 

aprobat. Propunem modificari la regulament mai intai. IP: La urmatoarea sedinta modificam regulamentul de taxe 

transferari si de vize anuale pentru anul 2023. Aceste regulamente trebuie revizuite sa corespunda statutului. 
 

Duble legitimări: 
 

4. Acordare categorii de clasificare sportivă 2022. 
 

RD: In regulament s-a stabilit ca cine are nevoie trimite o intampinarecare si solicită acordarea categoriei sportive. In CCH 

nu exista o persoana care sa stea si sa evalueze 300 de oameni. Cine n-a avut niciodata categoria I-a nu se va putea inscrie la 

scoala de antrenori. Veteranii vor putea obtine categoria I-a numai daca concureaza la un CN la elita. 
 

5. Regulamentul de funcționare al CD. 
 

RT: Trebuie discutat fata in fata si nu-i graba. RD: De acord cu RT 
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IP- In legatura cu semnarea minutelor, am propus in ceea ce v-am trimis pe mail ca in 7 zile sa se semneze minuta si 

fiecare in partea de jos, daca are ceva de mentionat, poate sa o faca pe PDF si sa mentioneze la ce punct din ordinea de 

zi. In 7 zile toata lumea trebuie sa semneze minuta. Cine n-o semneaza se considera ca este de acord. UG: E bine sa nu 

fortam lucrurile pentru ca in Regulamentul propus sunt abateri de la Statut. IP: Care este cea mai grava abatere? UG: In 

statut se spune ceva despre sedinte online, dar nu prea multe. Spune ceva despre procese verbale la sedinte cu prezenta 

fizica. Rog colegii sa studieze amanuntit capitolul din statut referitor la CD si de acolo venim si facem regulamentul de 

functionare al CD. ND: Toata lumea sa citeasca regulamentul propus si sa vina cu propuneri de modificare. RD: Eu am 

facut o propunere, mai sunt si alte propuneri pe care nu le cunoastem, nu stim de unde vin. ND: Haideti atunci sa decidem 

daca acest regulament trebuie dezbatut, modificat si aprobat intr-o sedinta cu prezenta fizica si cu asta incheiem discutia 

aceasta acum. GD: Sa discutam Regulamentul CD si ROF cu statutul in fata si daca se poate sa fie inanite de AG. ND: Sa 

fie o sedinta numai pentru regulamente. 
 

Se propune amânarea Regulamentului de Funcționare al CD si ROF pentru următoarea ședință cu prezență fizică,. Se 

aprobă în unanimitate. 
 

RD: As vrea sa dau urmatoarea amenda: Raportul Secretarului General cu actualul consiliu. Inca e discutat vizavi de 

practica de vot. Adica nu e normal ca Secretarul General sa aiba un contract de munca fara o fisa a postului aprobata de 

consiliu. ND: Ne uitam in Statut ca scrie exact ce trebuie sa faca Secretarul General. GD: Art 49. RD: Eu m-as fi gandit 

ca asta este subiectul nr 1 pe ordinea de zi. Trebuie lamurita situatia secretarului. RT: Secretarul trebuie sa fie si ordonator 

de credite. IM: fiind o situatie temporara nu are sens sa ma incarcati pe mine cu mersul la banca si plati. ND: trebuie 

neaparat sa rezolvam problema cu a doua semnatura in banca. Eu vreau neaparat sa ma scap de chestia asta. IM: Eu nu 

vreau sa primesc. DR: Conform statutului Secretarul General este ordonator de credite. UG: Regulamentul de functionare 

al CD trebuie sa prevada ce drepturi si obligatii au membrii CD, ce raspundere are fiecare. Pentru Irina, am cerut sa 

aprobam un stat de functii. Trebuie corelata organigrama cu fisa postului. Trebuie urgent sa aprobam un stat de functii 

pentru Irina. RD: E o problema complicate asta. ND: Eu zic ca Ionut, Relu, Didi si Ghita sa discutati intre voi, sa puneti 

pe hartie toate aceste probleme si apoi prezentate CD si aprobate, pentru ca eu de exemplu, nu ma pricep la astfel de 

chestii si sunt convinsa ca mai sunt si altii care nu se pricep. Vad ca voi va pricepeti si sunteti cei mai in masura sa faceti 

asta. IM: Eu stiu ca Secretarul daca vrea sa faca plati trebuie sa ceara aprobarea CD. RD: Nu si pentru plati curente. ND: 

Necesita aprobarea presedintelui cand se fac contracte cu furnizorii de servicii. Ar trebui ca toate aceste discutii sa le aveti 

in afara sedintei si sa gasiti o cale de rezolvare a problemei cu atributiile secretarului. 
 

Ne intoarcem la punctul 3. Am primit lista de la Camelia. 

6. Aprobarea Regulamentului de Ordine Interioară al F.R.O. 
 

IP: Aveti acest regulament pe mail. Nimeni nu a comentat. Eu zic sa-l aprobam ca avem deja doi angajati care ar trebui sa 

aiba si ei regulamentul lor. Obligatia legala este sa avem acest regulament. ND: Eu l-am citit si peste tot scrie ca este conform 

legii, codului muncii si statutului. 
 

DG: Să nu-i spunem așa, ci Regulament intern. IP: Ii spunem cum este in lege. Regulament intern. Atunci sa-i spunem asa. 

ND propune aprobarea în această formă, și, dacă este cazul, ulterior, se poate modifica. RT: Materialele stufoase care vrem 

sa le aprobam imediat, alea nu se poate si care trebuie, nu online. ND: Acestea au fost prezentate de 3 saptamani. Daca nu 

am avut timp cand stiam de sedinta de 2 saptamani, inseamna ca niciodata nu le vom citi. RT: Care-I graba doamna Nataliala 

materialul asta pentru dumneavoastra? Nu e pentru mine, e pentru federatie. UG: la sfârșitul anului fiecare angajat trebuie să 

facă un raport de activitate, fiecare angajat trebuie evaluat de către o comisie. DG propune confruntarea și armonizarea 

prevederilor cu statutul FRO. IP propune aprobarea Regulamentului Intern în această formă, după aprobarea statului de funcții 

(inclusiv fișele postului) și urmând ca în 2 luni să se rectifice, după aprobarea statului de funcții, a Regulamentului C.D. și al 

Regulamentului de Organizare și Funcționare al FRO. Se aprobă în unanimitate. IP: Ma angajez sa fac statul de functii si fisa 

postului. 
 

7. Depunere candidatură pentru WMOC 2026. 
 

ND: Anul trecut, în italia am discutat cu Martensson și alți oameni din interiorul IOF. L-am contactat acum pe Mortenson, 

vorbește cu secretarul IOF, vom avea o întâlnire online. Acum trebuie să stabilim dacă vom candida. Taxa IOF este în jur 

de 40000e, dar este vorba de 3000 de participanți și nu ar fi o problemă. Italienii au avut 16 comune și orășele implicate 

în eveniment. Toți juniorii și seniorii români pot fi implicați ca arbitri. UG și DG: O manifestare sportivă de această 

amploare automat trebuie să aibă girul Ministerului. 
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Se aprobă în unanimitate începerea demersurilor pentru a candida la organizarea acestui eveniment, coordonatorul acțiunii 

este nominalizată ND care va transmite comisiei de competitii informatiile de la IOF. Se aprobă în unanimitate. 
 

8. Diverse. 

 vizită medicală sportivi veterani. IM spune că, la nivelul unor ramuri sportive precum canotajul, campionatele de masters 

se organizează separat de către cluburi partenere si este un campionat privat si atunci nu se cere vizita medicala la cabinet 

medical sportiv. IM se abține la vot și iese din ședință. RD: consider că trebuie să facem o întâmpinare către minister, să 

arătăm că obligativitatea, așa cum este prevăzută în Lege, micșorează numărul de participanți la sport și restrânge dreptul 

populației la libera mișcare. DG: În trecut, veteranii erau primiți la competiții în baza unei adeverințe de la medicul de 

familie. RD solicită respectarea legii sportului privitoare la vizita medicală efectuată de un medic sportiv. IP: propun să 

consultăm un avocat, în legătură cu posibilitatea utilizării declarațiilor pe proprie răspundere. La CN Schi-Orientare, 

sportivii masters vor fi obligați să aibă viză medicală de la cabinetele de medicină sportivă, sau, cei care au viză medicală 

de la medicul de familie vor fi obligați să dea o declarație pe proprie răspundere. 

 În conformitate cu legea 69/2000, Art. 65, la toate Campionatele Naționale și concursurile organizate de FRO, se va 

solicita, în afară de viza anuală și viza medicală, asigurarea pentru risc de accident sau de deces, intervenit în cadrul 

competițiilor sportive sau al pregătirii în vederea participării la competiții. UG sugereaza ca, la nivel de FRO să se solicite 

și să se contracteze asigurarea pentru toți sportivii legitimați în anul competițional în curs, iar costurile acesteia să se 

perceapă membrilor FRO, o dată cu vizele anuale.Sunt multe firme de asigurari cae discuta cu grupuri mari. RD: 

Asigurarea este in functie de gradul de periculozitate. La orientare nu poate fi prea scump. Se poate face incepand cu CN 

Schi si terminand cu CN Schi anul urmator. IP: Prin Martie ar trebui sa se faca tranzitia. RD: Asta ar trebui sa atraga 

niste taxe pentru cei care inscriu in calendar competitiile si acestea devin asigurate. IP: S-a mai incercat asta si s-a inceput 

sa se fenteze calendarul. GD: era acea taxa de licenta de organizare, dar incet, incet a fost eliminate. RD: parerea mea 

este ca trebuie reintrodusa taxa de organizare. GD: pentru ca sunt tot felul de concursuri locale la care sunt incasari ca la 

CN. RD:Sa fie doua calendare, unul regional gratis, si unul national cu taxa de organizare. Ne complicam dar eliminam 

treaba cu viza medicala. Trebuie sa fie un calendar de performanta, neaparat. GD: Mai lamurim aceste lucruri. 

 adresa German Zoltan catre CD: GD: Ionut, am citit ce ai trimis de la German. Omul are dreptate sa fie suparat. IP: M-a 

sunat cineva de la primaria din Sovata, de la sport, ca vor si ei sa faca un concurs de orientare. L-am contactat pe Raduly 

care are toate sforile politice in zona aceea a tarii. El a discutat cu primarul si cu toti pe care ii si cunoaste, de altfel, si a 

ramas ca se face un concurs in data de 27-28 mai, fiind liber in calendar. GD: CCH nu trebuia sa stie? IP: era un concurs 

prea mic si local, iar CCH avea multe alte probleme importante de rezolvat. Eu le-am dat legatura cu cel mai popular om 

de orientare din zona, sa faca imagine buna sportului acolo. GD: Cum il impacam pe German? IP: A ramas ca sa discute 

intre ei si sa colaboreze sa iese ceva frumos, sa le placa celor din Sovata de noi si poate in 2024 facem si un CN. Surpriza 

este ca German in loc sa se bucure s-a suparat ca nimeni nu l-a anuntat si pe el si ca i-a fost luata idea. Eu am omis ca 

Sovata nu este in Harghita ci in Mures. RD: Eu nu am organizat niciun concurs in vreun judet pana nu am vorbit cu 

cluburile locale mai intai. Trebuie sa le dam un raspuns, sa nu-i ignoram. Ar trebui sa avem o reglementare in sensul asta, 

adica daca este un club local care plateste taxe la federatie, sa nu se treaca peste el. ND: Daca cele doua cluburi nu se 

inteleg, de ce s-a dus VSK sa faca acolo concurs. IP: Am fost acuzat ca-i dau de lucru tatalui meu la cartare. Vreau foarte 

clar sa stiti si sa-i spunem si lui Gherman ca nu l-am propus eu pe tatal meu. Aceasta acuzatie este un afront. La cate 

harti a facut tata gratis pentru federatie, acuzatia este foarte exagerata. RD: Trebuie sa luam masuri ca sa nu se creeze un 

precedent. IP, GD,ND: Sa propunem un răspuns că nu am știut de lipsa de comunicare dintre cele 2 cluburi, că nu noi l- 

am desemnat cartator pe Patraș Florin, și ar fi de bun augur ca cele două cluburi să colaboreze pentru organizarea unui 

eveniment reușit în data propusă, fapt ce ar deschide ușile pentru colaborarea cu Primăria Sovata, pentru o viitoare 

competiție majoră. 

 

 Reglajul Financiar SEEOC SEEMOC 2022 dintre FRO si CS Chimia Victoria: UG: E o situatie trista ca a durat atatea 

luni si nu s-a rezolvat cazul. Dacă Didi și Dinu sunt mai aproape de ceea ce se întâmplă în Victoria, toate hărțile din 

Victoria sunt în custodia CSE, finanțat în exclusivitate de familiile sportivilor. În urmă cu 3-4 ani am avut finanțare de la 

Purolite, înainte de pandemie am avut un proiect pentru SEEOC/SEEMOC, nu l-am putut derula, între timp Purolite a 

fost preluat de Ecolab, și am primit acceptul să facem Cupa Purolite înainte cu 1 zi. Clubul Chimia Victoria are doar o 

singură gestiune, echipamentul de schi al Dianei Pop si nici astazi nu avem bocancii adecvati pe care i-am platit. Toate 

cheltuielile SEEOC/SEEMOC s-au făcut prin CSE, 12000 lei in 2022, 8000 in 2021 lei si inca ceva in 2020. Toti acesti 

bani sunt bani personali. La cheltuieli nu am pus cazarea gratuită și mesele asigurate din meniul casei. Despre site-ul 

evenimentului platit din partea gazdei nu mi-ați dat niciun răspuns în legătură cu solicitarea mea referitoare la plata 

acestuia.Toate adresele primite de Chimia au fost discutate in consiliul clubului, nu cred ca s-a intamplat la fel cu 

corespondenta primita la federatie. Contul în euro a fost deschis de comun acord, la CSE, Chimia fiind club de drept 
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public. Pe site-ul oficial si in buletin spune clar unde se plateste in Euro si unde in lei. Noi am dat raportul cu cat am 

incasat de la Cupa Victoria si Cupa Purolite si asteptam sa vedem cat mai incasam de la FRO conform protocolului. Inca 

o data toate s-au derulat prin CSE. IP:De ce v-ati asumat asemena obligatii daca ati stiut ca nu le puteti tine? GU: Eu nu 

mi-am asumat asemenea obligatii, am spus ca participam in mod egal fiecare si ne recuperam banii. Este inadmisibil ca 

taxe pentru Grand Prix sa nu ajunga la Victoria. IP: Beneficii in bani pentru orientarea din Romania, din raportul trimis 

de mine, nu inseamna beneficii fiscale pentru FRO. Asta este o confuzie pe care un contabil de club de drept public nu 

cred că are voie sa o faca. La beneficiile acelea, ideea a fost sa subliniem orientarea din Romania, ce privilegii a avut sa 

aiba acest campionat in tara, sa că a putut să participe fără a aduce de acasa bani. Vizavi de ce cerem noi de la Chimia 

Victoria, eu nu-mi aduc aminte sa fi solicitat de la Chimia sumele respective, n-am facut decat sa constat niște obligatii 

pe care le-a avut fiecare si sunt niste realitati ca unul a incasat ceva si altul altceva. Spuneti ca am cerut eu președinte 

FRO de la Chimia si nu este adevarat. Este la latitudinea CD să decidă așa ceva. GU: In raportul financiar din Octombrie 

trimis Consiliului Director se spune foarte clar: “din care sume platite de FRO pentru Chimia”, ne băgați datori cu o 

anumită sumă, printre care, la sfârșitul raportului scrie că FRO a făcut un beneficiu de 60000 lei. IP Asta spuneam, 

beneficiile respective nu sunt și fiscale, banii respectivi nu sunt la federație. Dacă vă uitați mai atent, la cap. 4 o să vedeți 

că.. GU În adresa .. spuneți clar că v-ați adus aportul să colectați cât mai multe taxe. Iar pe de altă parte, în raport spuneți 

că ați făcut beneficii că nu ați luat anumite taxe. 

Suciu Simion și Relu Tămaș ies din ședință, ședința devine nestatutară și se declară suspendată, în vederea continuării 

joi, 23.02.2023. 

 

Continuare ședință, 23.02.2023, ora 20:30, google Meet. Membri prezenți: Ionut Patras (IP), Natalia Deconescu 

(ND), Suciu Simion (SS), Dinu Gheorghe (DG), Irina Maiorescu (IM), Dionisie Rosca (DR), Horia Galateanu (HG). 

Membri lipsa: Relu Tamas (RT), Gheorghe Urdea (GU). 
 Referitor la hotărârea Colegiului Director nr. 4, prin care s-a stabilit distribuția bugetară, pentru Cupa Țărilor Latine. Se 

discută despre obiceiurile Cupei Țărilor Latine din ultimii ani. Se supune la vot bugetul pentru calendar național. Se 

aprobă cu 6 voturi pentru si 1 abtinere. 

 Se supune la vot alocarea bugetara pentru capitolul 6, constând în schiuri de fond, pentru sezonul 2023-2024. 

 Între timp, CS Vointa Cluj a solicitat re-afilierea la FRO. Membrii CD au aprobat în unanimitate afilierea. 

 

8. Se stabilește ca, pentru sezonul 2023-24, criteriile propuse să nu țină cont de rezultatele de la CN Schi de la Izvoare. Se 

vor aproba într-o ședință ulterioară în altă formă. 

 

Revenind la punctul 1, IP solicita lui RD transmiterea minutelor semnate, așa cum a afirmat luni la ședință. RD susține că se 

ocupă. 

Ședința se declară închisă. 
 

 
Ionut Patras    

Dionisie Rosca    

Relu Tamas    

Natalia Deconescu    

Suciu Simion    

Dinu Gheorghe    

Gheorghe Urdea 
 

 
Irina Maiorescu 

 

 


